
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. május 19. napján tartott 
testületi üléséről.

Testületi ülés helye: Vázsnok Faluház
Vázsnok, Római u. 14.

Jelen vannak: Fazekas Attila polgármester, Árki Gábor alpolgármester, Renner
Miklós, Sovány László Balázs és Sümegi Viktória Katalin 
képviselők, Koszorús Tímea jegyző, Lajos Márta 
jegyzőkönyvvezető

Fazekas Attila polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy az 5 fős 
képviselő-testületből mind az 5 fő jelen van, így az ülés határozatképes és megnyitotta azt.

Javasolta, hogy a meghívóban kiadott napirendi ponton kívül tárgyalja meg a testület a 
Polgármester illetményének felülvizsgálata 
Használt eszközök értékesítése 
Helyi utak karbantartása 
Sásdi Polgárőr Egyesület támogatása 
Egyebek

napirendi pontokat.

A szociális ügy napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja a testület.

Megkérdezte, hogy van-e valakinek más napirendi javaslata.

Mivel több javaslat nem volt, a képviselő-testület az írásban kiadott és szóban kiegészített 
napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta az alábbiak szerint:

Napirendi javaslat:

1. 2024. évi gyermekvédelmi tevékenység átfogó értékelése 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

2. Polgármester illetményének felülvizsgálata 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

3. Használt eszközök értékesítése 
Előadó: Fazekas Attila polgármester

4. Helyi utak karbantartása
Előadó: Fazekas Attila polgármester

5. Sásdi Polgárőr Egyesület támogatása 
Előadó: Fazekas Attila polgármester
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6. Egyebek
Előadó: Fazekas Attila polgármester

7. Szociális ügy
Előadó: Fazekas Attila polgármester

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a :

1. 2024. évi gyermekvédelmi tevékenység átfogó értékelése 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

írásos előterjesztés Vázsnok Község Önkormányzata gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatai ellátásáról szóló átfogó értékelés tárgyában, valamint a Sásdi Család- és Gyermekjóléti 
Központ 2024. évi tevékenységéről szóló beszámoló a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Fazekas Attila polgármester felkérte Koszorús Tímea jegyzőt a napirendi pont 
előterjesztésére.

Koszorús Tímea jegyző részletesen ismertette Vázsnok Község Önkormányzata gyermekjóléti 
és gyermekvédelmi feladatai ellátásáról szóló átfogó értékelést, valamint a Sásdi Család- és 
Gyermekjóléti Központ 2024. évi tevékenységéről szóló beszámolóját.

Fazekas Attila polgármester javasolta, hogy az előterjesztésben foglaltak szerint fogadják el 
Vázsnok Község Önkormányzata gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatai ellátásáról szóló 
átfogó értékelést és a Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ 2024. évi tevékenységéről szóló 
beszámolót vegye tudomásul.

Megkérdezte van-e valakinek hozzászólása, észrevétele.

Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a képviselő-testületet, hogy aki javaslatával 
egyetért, az kézfeltartással szavazzon:

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testületének 
27/2025. (V.19.1 KTH számú 

határozata

Vázsnok Község Képviselő-testülete az előterjesztésben és mellékletében 
foglaltak szerint elfogadta Vázsnok Község Önkormányzata 2024. évi 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatai ellátásáról szóló átfogó értékelést 
és a Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ 2024. évi tevékenységéről szóló 
beszámolót tudomásul vette.

Határidő: közlésre azonnal
Felelős: Fazekas Attila polgármester
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2. Polgármester illetményének felülvizsgálata 
Előadó: Koszorús Tímea jegyző

Koszorús Tímea jegyző elmondta, múlt év novemberben az Mötv. módosításával új alapokra 
helyezték a polgármesterek illetményének és tiszteletdíjának megállapítási szabályait. 
Nemzetgazdasági átlagkeresethez kötötték a mindenkori polgármesteri illetményeket, 
tiszteletdíjakat. Akkor azt a szabályt is megalkották, hogy az előző évi átlagkeresetnek 
megfelelő illetményre, azaz emelésre minden polgármester július 1-től jogosult. A tavaly 
október 1-től esedékes illetményét még a 2023. évi átlagbér után állapították meg. Idén július 
1-től pedig jogosult a 2024. évi átlagkereset, azaz 667.365.-Ft másfél szeresére, ez 1.001.000.- 
Ft és az ennek megfelelő költségtérítésre, 150.150.-Ft-ra. Miután az állam lefinanszírozza ezt 
ez emelést, járulékait, az önkormányzatok költségvetését nem terheli ez a költség. 10000 fő 
alatti, adóerő-képességét tekintve rászoruló településeknél az állam 100 %-ban hozzájárul a 
béremeléshez.
Kérte, a testület tárgyalja meg ezt a kérdést.

Fazekas Attila polgármester bejelentette személyes érintettségét és átadta az ülés vezetését 
Árki Gábor alpolgármesternek.

Árki Gábor alpolgármester javasolta, hogy állapítsák meg Fazekas Attila polgármester 
személyes érintettségét és zárják ki a szavazásból az érintettet.

Megkérdezte van-e valakinek hozzászólása, észrevétele.

Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a képviselő-testületet, hogy aki javaslatával 
egyetért, az kézfeltartással szavazzon:

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Kcnvisciő-tcstületének 
28/2025. (V.19.) KTH számú 

határozata

Vázsnok Község Képviselő-testülete Fazekas Attila polgármester személyes 
érintettségét megállapította, a polgármester illetményének felülvizsgálata 
ügyének szavazásából kizárta.

Határidő: azonnal
Felelős: Árki Gábor alpolgármester

Árki Gábor alpolgármester kérte, a polgármester illetményének és költségtérítésének 
felülvizsgálatára tett javaslatot a testület fogadja el,

Megkérdezte van-e valakinek hozzászólása, észrevétele.

Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a képviselő-testületet, hogy aki javaslatával 
egyetért, az kézfeltartással szavazzon:
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Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, (Fazekas Attila 
polgármester személyes érintettsége miatt nem szavazott) ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testületének 
29/2025, (V.19.) KTH számú 

határozata

Vázsnok Község Képviselő-testülete úgy határozott, hogy Fazekas Attila 
polgármester részére 2025. július 1-től havi bruttó 1.001.000.-Ft illetményt, 
valamint 150.150.-Ft költségtérítést állapít meg.

Határidő: azonnal
Felelős: Árki Gábor alpolgármester

Fazekas Attila polgármester visszavette az ülés vezetését.

Koszorús Tímea jegyző elmondta, hogy szót kell ejteni, bár nincs döntési kötelezettség az 
alpolgármesteri tiszteletdíjról, nincs emelési kötelezettség, de át kell tekinteni. Az a szabály, 
hogy az alpolgármester tiszteletdíja nem lehet több a polgármester tiszteletdíja 90 %-nál, kb 
500 eFt 90 %-ig terjedhet. Ennek a mostani összeggel is megfelel a vázsnoki önkormányzat. 
Az alpolgármester tiszteletdíja teljes egészében az önkormányzat költségvetését terheli. Ennek 
esetleges emelése nincs az önkormányzat költségvetésébe tervezve.

Fazekas Attila polgármester elmondta, maximálisan elégedett az alpolgármester munkájával, 
számíthat rá bármiben. Sajnos az idei évben a szűkös költségvetés miatt nem tudják emelni a 
tiszteletdíját, de a következő évben a képviselők tiszteletdíjának emelésével együtt kellene a 
jövő évi költségvetést tervezni.

Koszorús Tímea jegyző javasolta, hogy ezt követően majd minden évben az alpolgármester és 
a képviselők tiszteletdíjának emelését, a felülvizsgálatát július 1-hez kössék, lévén, hogy akkor 
már tervezni lehet, ahogy július 1-től emelik a polgármesteri illetményeket, tiszteletdíjakat, 
akkor vizsgálják felül az alpolgármesteri és képviselői tiszteletdíjakat is.

3. Használt eszközök értékesítése 
Előadó: Fazekas Attila polgármester

Fazekas Attila polgármester elmondta, hogy az önkormányzatnak volt egy Zetor traktora, 
ahhoz vásároltak 2007-ben egy hóekét és szártépőt. A traktort és a szártépőt már értékesítette 
az önkormányzat korábban. Megkeresték őt, hogy szeretnék megvásárolni a hóekét. Az 
érdeklődő 50-60eFt-ot tudna adni érte.
Elmondta továbbá, hogy van 8 darab használt vasúti sín, amit több mint 20 éve vásárolt az 
önkormányzat, de nem tudják mire felhasználni. Néhány érdeklődő volt, hogy vásárolna belőle. 
Véleménye szerint 10.000.-Ft darabáron el lehetne adni ezeket is.
Kérte, hogy a testületi tagok mondják el véleményüket.

Árki Gábor alpolgármester elmondta, interneten utána néztek, hogy egy márkás hóeke új ára 
kb. 160 eFt. Ha az érdeklődő adna 50-60eFt-ot ezért a hóekéért, akkor adják el neki. A vasúti 
sínekről elmondta, ha a MÉH-telepre vinnék, akkor sem kapnának többet érte, így véleménye 
szerint, ha valaki ad érte 10.000,-Ft-ot, akkor adják el.
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Fazekas Attila polgármester javasolta a testületnek, bízzák meg a polgármestert, hogy 
értékesítésre hirdesse meg a hóekét, valamint bízzák meg a 8 db vasúti sín 10.000.-Ft darabáron 
történő értékesítésére.

Megkérdezte van-e valakinek hozzászólása, észrevétele.

Több hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a képviselő-testületet, hogy aki javaslatával 
egyetért, az kézfeltartással szavazzon:

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testűletétiek 
30/2025. tV. 19.) KTH számú 

határozata

Vázsnok Község Képviselő-testülete megbízza a polgármestert a 
tulajdonában lévő hóeke értékesítésével legalább 50eFt vételáron.
Felhatalmazza továbbá a polgármestert a 8 db vasúti sín értékesítésére 
darabonként lO.OOO.-Ft-ért.

Határidő: azonnal
Felelős: Fazekas Attila polgármester

4. Ilclyi utak karbantartása
Előadó: Fazekas Attila polgármester

Fazekas Attila polgármester elmondta, a faluban van néhány útszakasz, aminek a kátyúzását 
el kellene végeztetni. Megkeresték, akik már dolgoztak itt a faluban, hogy bármilyen útjavítást 
vállalnak. A költségvetésben az utak karbantartására 200eFt-ot terveztek, ebből lehet a 
szükséges javítást elvégeztetni.
Kérte a testületet, hatalmazzák fel, hogy maximum 200eFt-ig szerződést kössön a vállalkozóval 
az útjavítási munkák elvégzésére.
Megkérdezte van-e valakinek hozzászólása, észrevétele.

Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a képviselő-testületet, hogy aki javaslatával 
egyetért, az kézfeltartással szavazzon:

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testületének 
31/2025. (V.19.) KTH számú 

határozata

Vázsnok Község Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy az 
útjavítási, kátyúzási munkákat maximum 200eFt összegig elvégeztesse.

Határidő: azonnal
Felelős: Fazekas Attila polgármester
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5. Sásdi Polgárőr Egyesület támogatása 
Előadó: Fazekas Attila polgármester

Fazekas Attila polgármester elmondta, a Sásdi Polgárőr Egyesület minden alkalommal segíti 
a faluban lévő rendezvényeket, hétköznapokban is az utcákat, szőlőhegyet járják, vigyáznak a 
közbiztonságra. Bármikor számíthatnak a segítségükre.
Javasolta, hogy az egyesületet részére ebben az évben egyszeri 30.000.-Ft támogatást 
biztosítson a testület.

Megkérdezte van-e valakinek hozzászólása, észrevétele.

Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, kérte a képviselő-testületet, hogy aki javaslatával 
egyetért, az kézfeltartással szavazzon:

Vázsnok Község Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Vázsnok Község Képviselő-testületének 
32/2025. (V. 19.) KTII szánni 

határozata

Vázsnok Község Képviselő-testülete a Sásdi Polgárőr Egyesület részére 
kérelmére az egyesület működésére egyszeri 30.000.-Ft támogatást biztosít.

Határidő: azonnal
Felelős: Fazekas Attila polgármester

6. Egyebek
Előadó: Fazekas Attila polgármester

Fazekas Attila polgármester elmondta, hogy a harang tekercselése elkészült, most készül a 
doboza, festése, hamarosan működni fog a harang a faluban.
Az új kamerák felszereléséről elmondta, hogy Libái Zoltán 1 millió Ft feletti árajánlatot adott, 
a meglévőket is ő telepítette. Van egy személy, aki a felszerelését kedvezőbb áron el tudná 
készíteni, de neki nincs engedélye arra, hogy önkormányzatoknak számlázzon, így ezt a 
lehetőséget el kellett vetni. Ajánlott egy céget, a dombóvári székhelyű Gond-X Kfit-t. Kérte a 
testület tagjait segítsenek abban, hogy a Kft-vei fel tudják venni a kapcsolatot.
Elmondta továbbá, hogy a traktorhoz kellett vásárolni egy új szártépőt, mert eltörött a régi. 
Másképp nem tudják elvégezni a falu kaszálását. Sajnos ez is egy nem várt kiadása az 
önkormányzatnak, de meg kellett oldani ezt.

Sümegi Viktória képviselő elmondta, ismeri a Gond-X Kft-t, felveszi velük a kapcsolatot, 
megkéri a vezetőt, hogy jöjjön ki a faluba tárgyalni a kamerákról.
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Mivel más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, Fazekas Attila poluáimcster a nyilvános 
testületi ülést bezárta, a testület zárt ülésen folytatta a tanácskozást.

Fazekas Attila 
polgármester

Kmft.
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